II Chronicles 13:5

- 5 耶和華以色列的 神曾經立了鹽約, 要把以色列國永遠賜給大衛和他的子孫, 你們不知道嗎?
- <sup>5</sup>Don't you know that the LORD, the God of Israel,
- has given the kingship of Israel to David and his descendants forever by a covenant of salt?

## 題目 Title:大衛的盟約

## **Covenant of David**

經文 Passage:

歷代志下 II Chronicles 13:5

## 1. The King - David (Ps詩 89: 3-4)

- 3你曾說:'我和我所揀選的人立了約,向我的僕人大衛起了誓,說:
- 4我必永遠堅立你的後裔,也必世世代代建立你的王位。"
- You are what you think –
- The power of one thought –
- Thoughts forge your character —
- Shaping healthy mental habits

2. The Almighty God (Ps詩132:11-18; II Samuel 撒母耳記下 7:5-16) 你從牧場中, pasture, flock 從照顧羊群的工作中揀選出來, tend 使你作我子民的領袖 ruler/leader King's desire: peace/ rest/ name Punish: we pay what we sow His love will never be taken away

10 habits of a healthy mind – by Dr. Archibald D. Hart Habit #1: see the good in others --Habit #2: give yourself permission to fail --Habit #3: keep your conscience clear --Habit #4: don't punish yourself ---Habit #5: value life's little blessings --Habit #6: accentuate the positive --Habit #7: be the right sort of optimist --Habit #8: accept yourself for who you are --Habit #9: stay in touch with reality --Habit #10: cherish God's love and wisdom

3. The Unchanged Covenant with <u>salt</u> (II Chron 13:5; II Sam. 23:5)

## **S.P.A.C.E.**; **3P**:

Personal 應用在個人身上(自己);

Practical 實際可行的 (要具體); Possible 可行性的 (今天有可能實踐的

Changing your mind – Mind of Christ (salt)
Change your self-talk – the Lord's prayer

Controlling your stream of thought - Word

II Chronicles 13:5

- 5 耶和華以色列的 神曾經立了鹽約, 要把以色列國永遠賜給大衛和他的子孫, 你們不知道嗎?
- <sup>5</sup>Don't you know that the LORD, the God of Israel,
- has given the kingship of Israel to David and his descendants forever by a covenant of salt?

S=耶和華以色列的神LORD, God of Israel P=曾經立了鹽約, a covenant of salt A=要把國永遠賜給\_\_\_和他的子孫, has given the kingship  $\rightarrow$  GIVE forever C=你們不知道嗎? Don't you know E=大衛 David Personal 應用在個人身上(自己); Practical 實際可行的 (要具體);

Possible 可行性的(今天有可能實踐的